
3. Η Επιτροπή καθόρισε τον Φεβρουάριο του 1995 γενικούς στόχους πρόσληψης « λόγω διεύρυνσης » βάσει
πενταετούς χρονοδιαγράµµατος (1995-1999), ιδίως για 1050 έως 1350 θέσεις A,B,C και D εκ των 400 έως 500
θέσεις για Αυστριακούς, 400 έως 500 θέσεις για Σουηδούς και 250 έως 350 θέσεις για Φινλανδούς (εκτός
γλωσσικού κλάδου). Οι αριθµοί αυτοί καθορίσθηκαν για να εξασφαλισθεί η κατάλληλη εκπροσώπηση των νέων
κρατών µελών στην Επιτροπή κατ’ εφαρµογή του άρθρου 27 του κανονισµού υπηρεσιακής κατάστασης. Η Επιτροπή
βασίζεται για τον σκοπό αυτό σε δηµογραφικά κριτήρια που αξιολογούνται ώστε να υπάρχει ανάλογη εκπροσώπηση
των υπηκόων ενός κράτους που πρόκειται να προσχωρήσει στις υπηρεσίες της.

(1) Π.χ. στο διαγωνισµό COM/B/949 � βαθµό B1 προσήλθαν 35 υποψήφιοι εκ των οποίων µόνο 8 έγιναν δεκτοί ενώ
προβλέπονταν 50 κενές θέσεις.

(1999/C 341/150) ΓΡΑΠΤΗ ΕΡΩΤΗΣΗ E-0393/99

υποβολή: Alexandros Alavanos (GUE/NGL) προς την Επιτροπή
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Θέµα: Ανακατανοµή πόρων που εξοικονοµήθηκαν από την ΚΟΑ οπωροκηπευτικών

Οι εξαγωγές εσπεριδοειδών αντιµετωπίζουν σοβαρά προβλήµατα στην Ελλάδα, η οποία πλήττεται ιδιαίτερα και από
την οικονοµική κρίση που µαστίζει την Ρωσία, χώρα προς την οποία κατευθύνονταν κατά µεγάλο µέρος οι ελληνικές
εξαγωγές, µε αποτέλεσµα οι παραγωγοί εσπεριδοειδών να έχουν περιέλθει σε δεινή οικονοµική θέση. Την ίδια στιγµή,
η δραστική περικοπή των εξαγωγικών επιδοτήσεων στον τοµέα των οπωροκηπευτικών, περισσότερο από ό,τι
προέβλεπε η συµφωνία της GATT, έχει οδηγήσει σε µεγάλες εξοικονοµήσεις ποσών, που για το 1997-98 ανέρχονται
σε 76 εκατ. Ecu.

Επειδή ο τοµέας των εσπεριδοειδών πρέπει να ενισχυθεί προκειµένου να βελτιώσει και αυξήσει τις εξαγωγικές του
δραστηριότητες, αλλά και την διάρθρωσή του, ερωτάται η Επιτροπή. Προτίθεται να ανακατανείµει το ποσό των 76
εκατ. Ecu, που εξοικονοµήθηκε κατά το 1997-98 λόγω των υπερβολικών περικοπών των εξαγωγικών επιδοτήσεων, σε
δράσεις που θα βοηθήσουν τον τοµέα να αντιµετωπίσει τα σοβαρά του προβλήµατα;

Απάντηση του κ. Fischler εξ ονόµατος της Επιτροπής

(7 Απριλίου 1999)

Η Επιτροπή κανόνισε να επιδοτηθεί η εξαγωγή του συνόλου των ποσοτήτων που επιτρέπει η Γενική Συµφωνία ∆ασµών
και Εµπορίου (GATT), και µάλιστα εντός των δηµοσιονοµικών ορίων που επιβάλλει η συµφωνία αυτή. Στόχος της
Επιτροπής είναι να διατηρηθούν οι εξαγωγικές ροές και όχι να δαπανηθεί µε κάθε τρόπο το ανώτατο δηµοσιονοµικό
όριο που επιτρέπει η συµφωνία GATT. Για την περίοδο 1997/1998, τα πορτοκάλια αντιπροσώπευαν ποσοστό 52 %
του συνολικού όγκου των οπωροκηπευτικών επιδοτούµενης εξαγωγής, τα δε λεµόνια 17 %. Για να αντεπεξέλθουµε
στην κρίση που πλήττει τη ρωσική αγορά, και η οποία επηρεάζει ιδιαίτερα τα πορτοκάλια ελληνικής παραγωγής,
αυξήσαµε τα ενδεικτικά ποσοστά επιστροφής κατά την εξαγωγή ορισµένων προϊόντων. Για τα πορτοκάλια, το ποσοστό
αυτό ανέρχεται σε 50 ευρώ ανά τόνο από τον Ιανουάριο του 1999 και µετά.

Το Συµβούλιο επί του παρόντος εξετάζει µία πρόταση κανονισµού που συνέταξε η Επιτροπή, σχετικά µε ενέργειες
ενηµέρωσης και προώθησης για τα γεωργικά προϊόντα στις τρίτες χώρες (1). Το καθεστώς αυτό, αφού εφαρµοστεί
στην πράξη, πιθανώς να συµβάλει στη στήριξη των εξαγωγών γεωργικών προϊόντων, και ιδίως των εσπεριδοειδών.

(1) έγγρ. COM(98)683 τελικό.
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υποβολή: Alexandros Alavanos (GUE/NGL) προς την Επιτροπή
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Θέµα: Χρηµατοδότηση δράσεων για προγράµµατα αναδιάρθρωσης καλλιεργειών εσπεριδοειδών από το Γ’ Κ.Π.Σ.

Ο τοµέας των εσπεριδοειδών στην Ελλάδα αντιµετωπίζει σοβαρά προβλήµατα τόσο από την πολιτική της Ε.Ε.
(συµφωνίες GATT, προτιµησιακές συµφωνίες µε τρίτες χώρες). όσο και από τις διεθνείς συγκυρίες. Προκειµένου να
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